

2013-12014 聖母無玷聖心學校校董會校友校董選舉提名結果通知

就 2013 年 7 月 3 日發出之校友校董選舉提名事宜，現公佈結果如下：

1. 直至提名期結束前為止，只接獲一名候選人的提名。
2. 經查核提名人仕之資格後，現確認 賴鶴明先生 為唯一候選人。
而 賴鶴明先生 亦自動成為 2013-2014 年度聖母無玷聖心學校
之校董會校友校董。
3. 為此 2013-2014 年度之校友校董選舉事宜亦告結束。 2013 年 8
月 31 日將不會舉行校友校董之選舉及投票。

本委員會多謝校友會幹事會及有關人士之協助。

何志傑
選舉委員會主任
2013 年 8 月 5 日

**Notice of the Result of Nomination of the Election of
Alumni Manager of The Incorporated Management Committee
of Immaculate Heart of Mary School 2013 to 2014**

Pursuant to the provisions of the Notice of the Election of Alumni Manager dated 3rd July 2013, it is hereby announced that:

1. upon the expiry of the Nomination Period, only one Nomination Form was received.
2. after examining the qualification of the only candidate, it is hereby confirmed that Mr. Lai Hok Ming is the only candidate. Therefore, Mr. Lai Hok Ming hereby automatically becomes the Alumni Manager of the Incorporated Management Committee of Immaculate Heart of Mary School 2013-2014.
3. the election of the Alumni Manager 2013 to 2014 is hereby completed and no election and/or polling will be held on 31st August 2013.

May I take this opportunity to give thanks to the members of the Alumni Association Committee and all other persons for their help and assistance.

Ho Chi Kit
Chairman of the Election Committee

5th August 2013